
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 60

Hvordan er de interne lægekonsulenter hos AES aflønnet? Der tænkes her særligt på,

om der findes bonusordninger i relation til antallet af afsluttede sager, og i særdeleshed

udfaldet af de afsluttede sager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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1/1

Beskæftigelsesudvalget 2019-20
BEU Alm.del -  Spørgsmål 60

Offentligt


